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D-SEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD
2022–12–07

Studierådsmötesprotokoll 2022–12–07

Närvaro: Ludvig Delvret Studierådsordförande
Signe Johansson Studierådssekreterare
Enya Nilsson Webb och Socialamedieansvarig
Theodor Lundqvist Utbytesansvarig
Felicia Gabrielii Augustsson Studentrepresentant, Husstyrelse, Institutionsstyrelse, EIT
Madeleine Berild Studentrepresentant, Programledning
David Andersson Årskursrep C1
Filip Wilke Årskursrep C2
Valter Bergstrand Årskursrep D1
David Ekblad Studentrepresentant
Mikolaj Sinicka Funktionär
Rebecca Liss Funktionär
Axel Svensson Funktionär
Rafael Holgersson
David Ekblad
Emmy Edfors
Michaela Ljungstrand
Jessica Örtegren

§1 OFMÖ Studierådsordförande Ludvig Delvret förklarade mötet öppnat
kl 12:16

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2022-11-30.

§6 Entledigande av
funktionärer

§7 Valärenden och
nomineringar

Inga.

§8 Information från
Externa
Representanter

Möte med EIT om hur handledare, professorer etc behandlar oss
studenter. De var i viss grad medvetna om det dåliga bemötan-
det och de ska fortsätta med en empatiutbildning de haft tidigare
år. De ska även jobba på att få ut information i tid, till exem-
pel om kurser som inte längre kan ges, så att studenterna får en
chans att hitta ett alternativ.

Programledningen hade möte igår om hur de ska lägga upp det
så att vi kan ta beslut tillsammans med programledningen utan
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att det går ut över andra möten. Förslaget var att ha lunchmöten
ca 2 gånger per läsperiod dedikerat till detta.

Specialiseringarna ska ses över och för att göra detta behövs stu-
dentinflytande så att det blir så som vi vill ha det. Funderar på
att fixa någon slags workshop som pågår i ett par timmar, even-
tuellt med mat eller fika, där man kan diskutera de olika fördjup-
ningarna i grupper. Frågan är hur man ska locka dit folk och hur
SRD ska kunna marknadsföra det. Vi vet inte ännu helt hur detta
kommer se ut.

Det ska bli ett nytt klimatlabb på IKDC. Nya gatunamn på LTH
kan leda till att IKDC får tre olika adresser, så de ska prata med
kommunen om det. Tre mindre avdelningar på Designvetenska-
per ska slås ihop eftersom det är både ekonomiskt och forsk-
ningsmässigt gynnbart.

§9 Avslutade kurser Objektorienterad modellering och design, EDAF60: Resultatet på
tentan har kommit ut. Verkar inte ha gått så bra för C3. Tenta-
rättningen brukar vanligtvis ta lång tid då Christian lägger ner
mycket arbete och inte verkar ta hjälp.

§10 Pågående kurser Programmering grundkurs, EDAA45: Sista föreläsningen var idag,
Björn Regnell gycklade och bad alla att fylla i CEQ. Muntorna
börjar nästa vecka. Björn har noterat att discordservern inte an-
vänts lika mycket som tidigare, detta kan dock bero på att folk
tagit hjälp på plats istället och är därför inte nödvändigtvis ne-
gativt. Det råder delade meningar om kursen, vissa älskar den
och vissa hatar den. Många som programmerat innan gillar inte
Scala.

Datorkommunikation, EITF45: En labb om wireshark ligger långt
efter att man ska ha gjort ett experiment där normen är att an-
vända wireshark, borde vara tvärtom så att man kan lära sig an-
vända wireshark innan experimentet. I ett handledarmöte blev
de dåligt bemötta av EIT, ska ha fått höra något i stil med att det
här ska ni kunna"efter att ha ställt en fråga. En handledargrupp
med endast killar verkar ha blivit bättre bemött än en handledar-
grupp där det var fler tjejer, tjejerna fick inte sina frågor besvara-
de medan killarna fick det. Detta ska tas upp med de som håller
i kursen.

Reglerteknik, FRTF05: Kursen rullar på. Labb 2 var ganska myc-
ket svårare än labb 1. För få labbtider, alla tider var slut 1 timme
efter att de lagts upp. Detta beror antagligen på att det inte er-
bjuds några uppsamlingstillfällen, utan man får komma tillbaka
och göra labbarna nästa år vilket leder till att det snabbt fylls
upp. När labbhandledaren såg att man förberett och besvarat
kontrollfrågorna så hittade han på egna frågor på labbtillfället.
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Matematisk statistik, FMSF20: Quizerna är skumma.

Affärsdriven programvaruutveckling, ETSF25: Kaos som vanligt.
Informationen är utspridd och svår att hitta och det finns inga
riktiga namn påp saker. Detta är ett problem som funnits under
lång tid, men av någon anledning har det inte åtgärdats.

Högpresterande fibernätverk, EITP10: Uppgifterna har ej blivit
rättade trots att de är inne på femte uppgiften, men "Ingen har
någonsin kuggat kursen så ni ska inte vara så oroliga".

§11 Övrigt Ansökan till studentrepresentant på institutionsstyrelser samt pro-
gramledningen är uppe på facebook. Ska försöka få upp det på
nya hemsidan för att nå ut till fler.

CEQ-vinnare (av presentkort på Ica) har lottats.

Fråga att ta upp på nästa möte är hur man ska hantera frågor un-
der föreläsningar, dels när det gäller de som ej är bekväma med
att ställa frågor och dels när det kommer till föreläsare som tar
alldeles för mycket tid från föreläsningen för att besvara (ibland)
irrelevanta frågor.

§12 OFMA Mötesordförande Ludvig Delvret förklarade mötet avslutat kl
13:03.

Vid protokollet

Signe Johansson
Studierådssekreterare

Justeras

Ludvig Delvret
Studierådsordförande
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